



ບອກຂ້າພະເຈົ້າເພີ່ມເຕີມກ່ຽວກັບ... Program of All-Inclusive Care for the Elderly (PACE)

Program of All-Inclusive Care for the Elderly ນີ້ແມ່ນຫຍັງ?

Program of All-Inclusive Care for the Elderly (ໂຄງການລວມການດູແລທັງຫມົດສໍາລັບຜູ້ສູງອາຍຸ) ຫຼືທີ່ຮູ້ກັນໃນຊື່ວ່າ PACE ແມ່ນໂຄງການໃຫມ່ທີ່ໃຫ້ບໍລິການດູແລດ້ານສຸຂະພາບ ການແພດ, ແລະຢາຕາມໃບສັ່ງແພດໃນໄລຍະຍາວຢ່າງສົມບູນ ເພື່ອໃຫ້ທ່ານສາມາດໃຊ້ຊີວິດຢູ່ໄດ້ໂດຍການເລີ່ມຕົ້ນເອງທີ່ບໍ່ໄດ້ເປັນໄປໄດ້.

ການດູແລໄລຍະຍາວແມ່ນການບໍລິການຫຼືການຊ່ວຍເຫຼືອທີ່ທ່ານອາດຈະຕ້ອງການຍ້ອນວ່າມີຄວາມພິການ, ຄວາມເຖົ້າແກ່, ຫຼືມີພະຍາດຊໍາເຮື້ອທີ່ຈຳກັດຄວາມສາມາດໃນການເຮັດສິ່ງທີ່ຈຳເປັນໃນຊີວິດປະຈຳວັນຂອງທ່ານ. ນີ້ລວມເຖິງສິ່ງຕ່າງໆ ເຊັ່ນ ການອາບນໍ້າ, ການນຸ່ງເຄື່ອງ, ການເຮັດອາຫານ, ການເດີນທາງໄປເຮັດວຽກ ການຈ່າຍໃບປິ່ນເອີ້ນເກັບເງິນ, ແລະອື່ນໆອີກຫຼາຍຢ່າງ. ມີການບໍລິການແລະການຊ່ວຍເຫຼືອຫຼາກຫຼາຍໃຫ້ຢູ່ໃນໂຄງການ PACE ນີ້ທີ່ສາມາດສາມາດຊ່ວຍໃຫ້ປະຊາຊົນເຮັດສິ່ງເຫຼົ່ານີ້ໄດ້ດ້ວຍຕົນເອງ, ຫຼືໃຫ້ມີຜູ້ອື່ນມາຊ່ວຍເຫຼືອ. ການບໍລິການບາງຢ່າງເຫຼົ່ານີ້ອາດຈະໄດ້ຮັບການສະໜອງໃຫ້ຢູ່ທີ່ສູນ PACE ຖ້າທ່ານເລືອກທີ່ຈະໄປທີ່ສູນ.

PACE ກໍ່ຍັງຄອບຄຸມບໍລິການດ້ານສຸຂະພາບແລະທາງການແພດ, ເຊິ່ງລວມເຖິງບໍລິການຂອງທ່ານຫມໍ, ນາງພະຍາບານ, ຜູ້ຊ່ວຍທ່ານຫມໍ, ຫຼືບຸກຄະລາກອນທາງການແພດທີ່ມີຄຸນວຸດທິ. ການສົ່ງເສີມດ້ານສຸຂະພາບ, ການປ້ອງກັນພະຍາດ, ການບໍາລຸງຮັກສາສຸຂະພາບ ແລະການໃຫ້ຄວາມຮູ້ກັບຜູ້ປ່ວຍກໍ່ມີໃຫ້ຄືກັນ. ນອກຈາກນີ້, Managed Care Organization (MCO) (ອົງການບໍລິຫານການດູແລ) ເຊິ່ງດໍາເນີນການໂຄງການ PACE ກໍ່ໃຫ້ບໍລິການດ້ານຢາ Medicaid ແລະ Medicare ທັງຫມົດ. ຖ້າຫາກວ່າທ່ານລົງທະບຽນກັບໂຄງການ PACE ແລ້ວ ກໍ່ບໍ່ຈຳເປັນຕ້ອງມີແຜນຢາ Medicare Part D (Medicare ພາກສ່ວນ ດີ) ແຍກຕ່າງຫາກ.

ໂດຍການປະສານສົມທົບການດູແລສຸຂະພາບໄລຍະຍາວ, ແລະການດູແລດ້ານການແພດ ແລະຢາຕາມໃບສັ່ງແພດຮ່ວມກັນ, ໂຄງການນີ້ແມ່ນສະດວກກັບທ່ານແລະມີປະສິດທິພາບກັບການດໍາເນີນງານຂອງໂຄງການເອງ.

PACE ນີ້ເຮັດແນວໃດ?

ຜູ້ຄົນໄດ້ຮັບ **Interdisciplinary Care Management (ການຈັດການດ້ານການດູແລລະຫວ່າງຫຼາຍຝ່າຍ)**.

ການກຳນົດຄວາມຕ້ອງການຂອງທ່ານ, ວ່າມີບໍລິການຫຍັງໃຫ້ຢູ່, ແລະຮູ້ກ່ຽວກັບການດູແລແລະການບໍລິການນີ້ອາດຈະມີຄວາມຫຍຸ້ງຍາກ. ທ່ານອາດຕ້ອງການຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອໃນການປະສານງານການບໍລິການດ້ານສຸຂະພາບ, ດ້ານການແພດແລະການດູແລສຸຂະພາບໄລຍະຍາວຂອງທ່ານ. ຖ້າທ່ານເຂົ້າຮ່ວມໃນໂຄງການ PACE, ທ່ານກໍ່ຈະໄດ້ຮັບຄວາມຊ່ວຍເຫຼືອຈາກທີມງານດູແລທີ່ໄດ້ຮັບການຝຶກອົບຮົມເພື່ອໃຫ້ການບໍລິການຈັດການທັງດ້ານສຸຂະພາບແລະທາງການແພດ ເພີ່ມເຕີມຈາກທີ່ທ່ານຕ້ອງການການເບິ່ງແຍງໄລຍະຍາວຂອງທ່ານ.





ທ່ານເປັນຜູ້ທີ່ກຳລັງເຂົ້າຮ່ວມໃນທີມທີ່, ຢ່າງຫນ້ອຍຕ້ອງມີ, ທ່ານຫມໍໃນໂຄງການ PACE (ຫຼືທ່ານຫມໍໃນລຸມລຸນ), ນາງພະຍາບານວິຊາຊີບ, ຜູ້ຈັດການເຄສ, ຜູ້ປະສານງານສູນ PACE, ຜູ້ປະສານງານການດູແລຢູ່ເຮືອນ, ນັກກາຍະພາບບໍາບັດ, ນັກກິດຈະກຳບໍາບັດ, ນັກນັບທະນາການບໍາບັດ ແລະນັກໂພຊະນາການ. ທ່ານສາມາດເລືອກທີ່ຈະລວມສະມາຊິກໃນຄອບຄົວຫຼືຄົນທີ່ທ່ານຮັກເຂົ້າໃນທີມຂອງທ່ານໄດ້. ບາງຄັ້ງຜູ້ຄົນກໍ່ເລືອກຜູ້ຊ່ວຍດ້ານດ້ານອື່ນໆ ໃຫ້ມາເຂົ້າຮ່ວມເປັນສະມາຊິກທີມ. ໃນໂຄງການ PACE ນີ້ ທີມງານຖືກເອີ້ນວ່າ “ທີມງານການດູແລລະຫວ່າງຫຼາຍຝ່າຍ” (“interdisciplinary team”). ທີມງານການດູແລລະຫວ່າງຫຼາຍຝ່າຍນີ້ວາງແຜນ, ສັ່ງມອບ, ແລະເບິ່ງແຍງການດູແລຂອງທ່ານໃນສະຖານທີ່ຕ່າງໆ ທັງຫມົດ.

ຜູ້ຄົນໄດ້ຮັບບໍລິການເພື່ອຈະໄດ້ຢູ່ໃນເຮືອນຂອງຕົນເອງເມື່ອໃດກໍ່ຕາມທີ່ເປັນໄປໄດ້.

ການຊ່ວຍເຫຼືອໃຫ້ຜູ້ຄົນໄດ້ຢູ່ໃນເຮືອນແມ່ນຫົວໃຈຂອງໂຄງການ PACE. ບໍ່ວ່າທ່ານອາໄສຢູ່ໃນເຮືອນ, ອາພາດເມັນ, ຄອນໂດມິນຽມ ຫຼື ເຮືອນທີ່ຂັບຍ້າຍໄດ້, ທີມງານ PACE ຂອງທ່ານຈະເຮັດວຽກກັບທ່ານເພື່ອວ່າທ່ານຈະສາມາດຢູ່ໃນເຮືອນຂອງທ່ານເອງໄດ້. ຄົນຫຼາຍຄົນສາມາດຮັບບໍລິການສ່ວນໃຫຍ່ຢູ່ເຮືອນໄດ້ ຖ້າທ່ານກຳລັງອາໄສຢູ່ໃນສະຖານທີ່ທີ່ມີການຊ່ວຍເຫຼືອໃນການຢູ່ອາໄສ ຫຼືເຮືອນພະຍາບານທີ່ທ່ານບໍ່ສາມາດຈ່າຍໄດ້, ໂຄງການ PACE ກໍ່ສາມາດຊ່ວຍທ່ານຊອກຫາສະຖານທີ່ໃຫ້ທ່ານອາໄສຢູ່ທີ່ກົງກັບຄວາມຕ້ອງການຂອງທ່ານໃນລາຄາທີ່ທ່ານຈ່າຍໄດ້. ໂຄງການ PACE ເຮັດວຽກກັບທ່ານເພື່ອຊອກຫາແລະຮັກສາຄວາມເປັນຢູ່ທີ່ດີທີ່ສຸດ.

ຜູ້ຄົນເຂົ້າຮ່ວມໃນການຕັດສິນໃຈການບໍລິການທີ່ເຂົາເຈົ້າໄດ້ຮັບ.

ຂັ້ນຕອນທຳອິດໃນການວາງແຜນການບໍລິການໂຄງການ PACE ແມ່ນເພື່ອໃຫ້ທ່ານປຶກສາຫາລືກັບທີມງານຂອງທ່ານວ່າທ່ານຕ້ອງການດຳລົງຊີວິດຢູ່ແນວໃດ, ບໍ່ວ່າທ່ານຕ້ອງການຢູ່ບ່ອນທີ່ທ່ານອາໄສຢູ່ໃນປັດຈຸບັນ ຫຼືຢູ່ໃນສະຖານທີ່ອື່ນ, ແລະການສະຫນັບສະຫນູນໃດທີ່ທ່ານຕ້ອງການເພື່ອໃຫ້ກົງກັບຄວາມຕ້ອງການການດູແລໃນໄລຍະຍາວຂອງທ່ານ. ຂັ້ນຕອນນີ້ເອີ້ນວ່າການປະເມີນ.

ບໍລິການທີ່ທ່ານຈະໄດ້ຮັບນັ້ນຈະຖືກລະບຸໄວ້ໃນແຜນການດູແລ. ສະມາຊິກທີມຈະຊ່ວຍເຫຼືອທ່ານໃນການພັດທະນາແຜນການຂອງທ່ານໂດຍການສະຫນອງຂໍ້ມູນທີ່ທ່ານຕ້ອງການເພື່ອໃຫ້ທ່ານເລືອກການດູແລທີ່ທ່ານຈະໄດ້ຮັບໄດ້ຢ່າງຖືກຕ້ອງ. ແຜນການດູແລຂອງທ່ານຈະຊ່ວຍໃຫ້ທ່ານໄດ້ຮັບການດູແລໃນໄລຍະຍາວຕາມທີ່ທ່ານຕ້ອງການເພື່ອໃຫ້ໄປສູ່ຜົນສ່ວນບຸກຄົນໃນຊີວິດຂອງທ່ານແລະການບໍລິການທີ່ທີມງານຂອງທ່ານໄດ້ກຳນົດໄວ້ໃນການປະເມີນຜົນ.

ຜູ້ຄົນເລືອກຜູ້ໃຫ້ບໍລິການຈາກເຄືອຂ່າຍທີ່ສົມບູນ.

ສະມາຊິກໂຄງການ PACE ເລືອກຜູ້ໃຫ້ບໍລິການດູແລສຸຂະພາບແລະທາງການແພດໄລຍະຍາວຂອງພວກເຂົາເຈົ້າຈາກເຄືອຂ່າຍຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ. Managed Care Organizations (MCOs) ແມ່ນຫນ່ວຍງານທີ່ໃຫ້ບໍລິການສະຫວັດດີການໂຄງການ PACE ກັບປະຊາຊົນ ແລະຕ້ອງມີຜູ້ໃຫ້ບໍລິການໃນການບໍລິການທັງຫມົດທີ່ໂຄງການຄອບຄຸມ ແລະມີການຕັ້ງກຽມໄວ້ຢ່າງພຽງພໍ ເພື່ອໃຫ້ສະມາຊິກສາມາດເລືອກຜູ້ໃຫ້ບໍລິການແລະສະຖານທີ່ເຊິ່ງເຂົາເຈົ້າຈະໄດ້ຮັບບໍລິການ.

ນອກເໜືອໄປຈາກການເລືອກຜູ້ໃຫ້ບໍລິການດູແລໃນໄລຍະຍາວຂອງທ່ານຈາກເຄືອຂ່າຍຜູ້ໃຫ້ບໍລິການແລ້ວ, ໃນໂຄງການ PACE, ທ່ານກໍ່ຍັງເລືອກທ່ານຫມໍຂອງທ່ານຈາກບັນດາທ່ານຫມໍທີ່ເຮັດວຽກໃນໂຄງການ PACE ຫຼືທ່ານຫມໍອື່ນໆ ໃນລຸມລຸນ. ການດູແລສຸຂະພາບຂອງທ່ານແລະການບໍລິການການດູແລໃນໄລຍະຍາວແມ່ນປະສານງານໃນວິທີທີ່ໂຄງການຖືກອອກແບບໂດຍການລວມເອົາທ່ານຫມໍມາໄວ້ຢູ່ໃນທີມ. ຖ້າທ່ານຫມໍບໍ່ໄດ້ຢູ່ໃນເຄືອຂ່າຍຜູ້ໃຫ້ບໍລິການ, ໂຄງການ PACE ສາມາດຕິດຕໍ່ທ່ານຫມໍຂອງທ່ານໃຫ້ມາເຂົ້າຮ່ວມໃນເຄືອຂ່າຍຜູ້ໃຫ້ບໍລິການນີ້.





ຫມາຍເຫດ:
ເພື່ອຈະມີສິດໄດ້
ຮັບສະຫວັດດີກ
ານໃນໂຄງການ
PACE, ທ່ານຕ້ອງ
ໄດ້ລົງທະ
ບຽນໃນ
Medicare ທຸກໆ
ສ່ວນທີ່ທ່ານ
ມີສິດໄດ້ຮັບ.

ຖ້າຫາກວ່າທ່ານເຂົ້າຮ່ວມໃນໂຄງການ PACE, ການຄຸ້ມຄອງດ້ານຢາແມ່ນໄດ້ລວມເຂົ້າໃນສະຫວັດດີການນໍາ. ສະມາຊິກໂຄງການ PACE ຈະໄດ້ຮັບຢາຕາມໃບສັ່ງແພດຂອງເຂົາເຈົ້າທີ່ຮ້ານຂາຍຢາໃນໂຄງການ PACE ຖ້າຫາກວ່າທ່ານມີ Medicare, ທ່ານບໍ່ຈໍາເປັນຕ້ອງມີແຜນຢາ Medicare Part D ແຍກຕ່າງຫາກ. ທ່ານຈະບໍ່ມີຄ່າໂຄເລຍ໌ຫຼືຄ່າຢາທີ່ຕ້ອງຈ່າຍກ່ອນຖ້າທ່ານລົງທະບຽນໃນໂຄງການ PACE. ສະມາຊິກຍັງໄດ້ຮັບບໍລິການແຂ້ວເປັນສ່ວນໜຶ່ງຂອງກຸ່ມສະຫວັດດີການ.

ຜູ້ຄົນໄດ້ຮັບການບໍລິການທີ່ພວກເຂົາຕ້ອງການຜ່ານໜຶ່ງສະຫວັດດີການ.

ການຄັດເລືອກໂຄງການຂອງຫຼວງຫຼາຍໂຄງການເພື່ອກຳນົດສະຫວັດດີການທີ່ເປັນໄປໄດ້ຂອງທ່ານອາດມີຄວາມສັບສົນ. ຂ່າວດີແມ່ນວ່າໂຄງການ PACE ຈ່າຍຄ່າດູແລສຸຂະພາບໄລຍະຍາວ, ຄ່າບໍລິການດ້ານການແພດແລະຢາຕາມໃບສັ່ງຂອງທ່ານ ທີ່ຈະມີຢູ່ໂດຍຜ່ານໂຄງການ Medicare ແລະ Medicaid ຕ່າງໆ. ນີ້ລວມເຖິງການບໍລິການຂອງຮ້ານຂາຍຢາເພື່ອໃຫ້ທ່ານສາມາດໄດ້ຮັບຢາຕາມໃບສັ່ງແພດຂອງທ່ານແລະຢາທີ່ຊື້ໄດ້ດ້ວຍເງິນເອງໄດ້ຢ່າງສະດວກ.

ຜູ້ຄົນໄດ້ຮັບບໍລິການທີ່ດີທີ່ສຸດເພື່ອບັນລຸຜົນທີ່ພວກເຂົາຕ້ອງການ.

ຜົນສໍາເລັດຂອງໂຄງການ PACE ແມ່ນວັດແທກຈາກຜົນແທ້ຈິງທີ່ທ່ານໄດ້ຮັບ, ຫຼືຜົນທີ່ທ່ານໄດ້ຮັບຈາກການບໍລິການທີ່ທ່ານໄດ້ຮັບ. “ຜົນທີ່ໄດ້ຮັບດ້ານຄຸນນະພາບຊີວິດ” (“Quality of Life Outcomes”) ໃນໂຄງການ PACE ເປັນເຄື່ອງສະແດງສ່ວນສໍາຄັນຂອງຊີວິດຂອງຜູ້ຄົນ.

ຄໍາກ່າວຕໍ່ໄປນີ້ແມ່ນ “ຜົນທີ່ໄດ້ຮັບດ້ານຄຸນນະພາບຊີວິດ” ທີ່ທີມງານ ໂຄງການ PACE ພະຍາຍາມຈະຊ່ວຍໃຫ້ທ່ານໄດ້ຮັບ. ເມື່ອທ່ານເຂົ້າຮ່ວມໂຄງການ, ທ່ານເປັນຜູ້ກຳນົດຜົນທີ່ໄດ້ຮັບສໍາລັບຊີວິດຂອງທ່ານ. ການຊ່ວຍເຫຼືອທ່ານໃຫ້ທ່ານໄດ້ມີການດູແລໄລຍະຍາວທີ່ທ່ານຕ້ອງການຂອງທ່ານເພື່ອບັນລຸເປົ້າໝາຍສ່ວນບຸກຄົນຂອງທ່ານໄດ້ສໍາເລັດແມ່ນເປົ້າໝາຍຂອງໂຄງການ PACE:

- ຂ້າພະເຈົ້າຕັດສິນໃຈເອງວ່າຈະຢູ່ທີ່ໃດແລະກັບໃຜ.
- ຂ້າພະເຈົ້າຕັດສິນໃຈກ່ຽວກັບການສະໜັບສະໜູນແລະການບໍລິການຂອງຂ້າພະເຈົ້າເອງ.
- ຂ້າພະເຈົ້າຕັດສິນໃຈເອງວ່າຂ້າພະເຈົ້າຈະເຮັດຫຍັງແນວໃດໃນມື້ໜຶ່ງ.
- ຂ້າພະເຈົ້າມີຄວາມສໍາພັນກັບຄອບຄົວແລະຫມູ່ເພື່ອນ.
- ຂ້າພະເຈົ້າເຮັດສິ່ງຕ່າງໆທີ່ມີຄວາມສໍາຄັນກັບຂ້າພະເຈົ້າ.
- ຂ້າພະເຈົ້າມີສ່ວນຮ່ວມໃນລຸມຊົນຂອງຂ້າພະເຈົ້າ.
- ຊີວິດຂອງຂ້າພະເຈົ້າມີຄວາມຫມັ້ນຄົງ.
- ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບຄວາມນັບຖືແລະປະຕິບັດຢ່າງດີ.
- ຂ້າພະເຈົ້າມີຄວາມເປັນສ່ວນຕົວ.
- ຂ້າພະເຈົ້າມີສຸຂະພາບດີທີ່ສຸດທີ່ເປັນໄປໄດ້.
- ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ສຶກປອດໄພ.
- ຂ້າພະເຈົ້າມີອິດສະລະ ບໍ່ໄດ້ຖືກຂົ່ມເຫັງແລະລະເລີຍ.

